
 
 
 
       

Föreningen Sveriges Skolchefer (FSS) 
 
Styrelsemöte för föreningen Sveriges Skolchefer 24 oktober 2022 kl 17.15-18, Teamsmöte. 
 
Närvarande: Göran Isberg, Maria Andersson, Anders Jolby, Åsa Lundquist, Tony Mufic, 
Stefan Norrestam, Inga-Lena Spansk och Einar Fransson.  
Anmält förhinder: Anneli Olofsson  
  
 
§ 1 Mötets öppnande  
Ordförande Göran Isberg öppnade mötet. Dagordningen godkändes. 
 
§ 2 Föregående protokoll 
Föregående mötesprotokoll ligger på hemsidan. 
 
§ 3 Rapporter 
Sekreteraren: 
Kassören: Fortsatt bra ekonomi men mindre pengar in än tidigare beroende på vårt ”prova på” 
på”-erbjudande. 
Ordföranden: Göran har deltagit i flera olika möten med flera av våra samarbetspartners; 
 
Lars Svedberg och Helene Ärlestig ang våra tankar kring NSP och HNS där vi vill 
koncentrera HNS till att bara vända sig till skolchefer. 
 
Matz Nilsson och Ann-Charlotte Gavelin, Sveriges skolledare om samarbete och samverkan 
framöver. Positivt möte och intresse av fortsatt kontakt. 
 
Peter Fredriksson, GD, och Anders Duvkärr, Skolverket, ang diskussion om ett kommande 
professionsprogram utifrån en professionsprogram. Både är intresserade att delta på internatet 
med 40-gruppen 11-12 januari. 
 
Vi får bidrag från Skolverket med totalt 150 tkr för åren 2022 och 2023. SKR bidrar med 25 
tkr. 
 
§ 4 Ärenden  

a) Görans PM om förslag till insatser för att stärka och utveckla skolchefsyrket, se 
bilaga, diskuterades och mottogs positivt.  

b) Programmet för internatet med 40-gruppen 11-12 januari fastställdes. Varje deltagare 
står för sina egna resekostnader. Inga-Lena och Åsa bistår Göran i det fortsatta arbetet 
före och under konferensen.  

c) Sten Svenssons eminenta sammanställning av Tidö-avtalet diskuterades. Efter 
budgetpropen skriver Sten ihop texter som vi kan publicera för medlemmarna.  

d) Planeringen av programmet för årskonferensen 1-2 juni 2023 fortgår under Gunilla 
Söderströms samordning. 

 
§ 5 Övriga frågor 
Vi har fått påpekande från en medlem i Västmanland som har hört av sig till föreningen men 
tyvärr utan återkoppling. Vi behöver se över detta med återkopplingsvägar och medlemsinfo. 
 



 
 
 
       
§ 6 Nästa möte: Måndag 12 december kl 17.15-18.00 via Teams. 
 
§ 7 Avslutning: 
Göran tackade för engagemang och givande diskussioner. 
 
 
Einar Fransson                     Göran Isberg                   
Sekreterare   Mötesordförande 
 
 
  


